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De vijfde rapportage 
De commissie heeft de eer het ministerieel overleg de vijfde rapportage aan te 
kunnen bieden. Deze rapportage betreft de periode van juli 2012 tot oktober 
2012. In deze maanden beleefde Curaçao turbulente politieke ontwikkelingen, 
waardoor op de belangrijkste belemmeringen voor de uitvoering van de plannen 
van aanpak nauwelijks tot geen voortgang kon worden geboekt. Naar de 
commissie heeft begrepen waren diezelfde politieke ontwikkelingen er de 
oorzaak van dat het formele ministeriele overleg niet kon doorgaan. Het is ook 
om die reden dat de commissie heeft gemeend deze rapportage op te stellen op 
basis van de door de minister van justitie ingezonden uitvoeringsrapportage d.d. 
11 oktober 2012 en ditmaal ter plaatse geen onderzoek te verrichten.  
 
De commissie dankt de huidige minister van justitie, dhr mr. Stanley Betrian, 
voor het tijdig indienen van zijn uitvoeringsrapportage en hoopt spoedig met de 
nieuwe minister president en minister van Justitie te Curaçao te kunnen 
kennismaken, alsook met de nieuwe minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties van Nederland. 
 
Zoals eerder gerapporteerd blijft de commissie zich – met de minister van 
Justitie - grote zorgen maken over het stagneren van de implementatie van de 
nieuwe organisaties, in het bijzonder geldt dat voor het KPC. Ook de 
financiering van de plannen van aanpak blijft een zorgpunt gelet op de 
begrotingsproblemen van Curaçao. Dit is te meer een zorgpunt, omdat de 
Commissie heeft kunnen constateren dat alle betrokkenen (politiek, ambtenaren, 
uitvoeringsorganisaties, vakbonden e.d) de noodzaak en de inhoud van de 
plannen van aanpak ten volle ondersteunen. 
 
De commissie constateert ook dat de uitvoeringsrapportage van de minister ten 
opzichte van de vorige verslagperiode nauwelijks voortgang meldt. Enige 
voortgang is te constateren bij lopende, exogeen gefinancierde projecten, bij de 
SDKK en bij het KPC is er voorbereiding en zijn er vormen van uitvoering bij 
de huisvesting van het korps. 
 
Bij herhaling is in de uitvoeringsrapportage te lezen dat financiering van de 
plannen van aanpak ten laste van de landsbegroting door het ministerie van 
Financiën niet is of niet wordt goedgekeurd en dat zelfs reeds geselecteerd 
personeel niet kan worden aangesteld. Dit in combinatie met stringente 
procedures om middelen beschikbaar te stellen hebben een desastreuze 
uitwerking op de voortgang van vaak reeds in gang gezette projecten. 
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Dit leidt er bij het KPC toe dat de personele bezetting minder wordt en zelfs kan 
zakken tot onder het niveau van de minimaal vereiste sterkte als genoemd in het 
Besluit van 23 september 2010, houdende de methode van vaststelling van de 
minimale sterkte van de politie van Curaçao, van Sint Maarten en van Bonaire, 
Sint Eustatius en Saba (per 1 januari 2013: 75 procent van de vastgestelde 
formatie). 
 
Bij de SDKK kan het zeer noodzakelijke beveiligingspersoneel dat reeds was 
geselecteerd niet worden aangesteld. Daarenboven zal per 1 januari 2013 het 
Hfd Facilitaire zaken niet bezet zijn, terwijl ook de overige, in de vorige 
rapportage genoemde MT functies nog niet bezet zijn. 
 
In dat verband wil de commissie opmerken dat zij de sterke indruk heeft  – zo 
bleek ook uit vorige bezoeken aan de diensten – dat de leiding en het personeel 
van zowel KPC als de SDKK doet wat binnen hun huidige mogelijkheden ligt 
om projecten verder te brengen. 
 
Ongetwijfeld als gevolg van het uitblijven van de formele plaatsing van 
personeel in de nieuwe organisatie en de financiële belemmeringen is de 
planning van KPC opgeschoven met termijnen van een half tot één jaar. Zolang 
over het aangaan van verplichtingen en de plaatsing van personeel nog geen 
besluiten zijn genomen blijft de planning van het overgrote deel van de 
projecten van het KPC een slag in de lucht. De commissie adviseert de planning 
van het KPC aan te passen, zodra over vorengenoemde onderwerpen een besluit 
is genomen en de politie tot onverkorte uitvoering van het plan van aanpak kan 
overgaan. 
 
De commissie kan dan ook niet tot een andere conclusie komen dat de adviezen 
en aanbevelingen van de commissie uit de vorige (vierde) voortgangsrapportage 
onverkort gehandhaafd blijven en het oplossen van de knelpunten aan urgentie 
heeft gewonnen. 
 
De commissie heeft gemeend aan de formateur van het nieuwe kabinet op 
Curacao een brief te zenden met de krachtige boodschap de knelpunten die op 
centraal niveau dienen te worden opgelost bij de formatie van het nieuwe 
kabinet te betrekken. Een kopie van de brief is bij deze rapportage gevoegd. 
 
Ten slotte roept de Commissie de nieuwe bewindspersonen van het ministerieel 
overleg op zo spoedig mogelijk tot bespreking van die punten in het ministerieel 
overleg over te gaan. 
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Samenvatting van adviezen en aanbevelingen (uit de vierde rapportage) 
 
 

 
1. De commissie beveelt aan in het ministerieel overleg te bespreken hoe 

de impasse in het overleg tussen de vakbonden en de minister van 
Justitie over het convenant doorbroken kan worden, bijvoorbeeld door 
middel van arbitrage, indien dat mogelijk is; 

 
2. De commissie roept het ministerieel overleg op om te bespreken hoe een 

ongestoorde uitvoering van de plannen van aanpak kan worden 
voorgezet, gelet op de aanwijzing betreffende de begroting van Curaçao; 

 
3. De commissie adviseert te zoeken naar alternatieve of aanvullende 

opleidingcapaciteit binnen en/of buiten Curaçao; 
 

4. De commissie adviseert de spoedige invulling van de vitale 
managementteam functies in de SDKK op de agenda van het overleg te 
plaatsen; 

 
5. De commissie adviseert in het ministerieel overleg te bespreken hoe de 

vervulling van de executieve functies in de SDKK zo spoedig mogelijk 
gerealiseerd kan worden. 

 
6. De commissie adviseert het ministerieel overleg haar invloed aan te 

wenden om de financiering en uitvoering van het project brandveiligheid 
met spoed af te ronden. 

 
 
 
     ******************** 

 
 

 
 

 
 


